
Interpelacja Radnego

z dnia: 15.08.2022 zgłaszający Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:               

Dariusz Cecotka

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam
interpelację w sprawie: 

Treść interpelacji: Teren wokół Pomnika Nieznanego Żołnierza-nasadzenia.

1.Opis stanu faktycznego:

Przy każdej większej uroczystości przy Pomniku Nieznanego Żołnierza, 
niemal każdy nie widzi pomnika za to, rzuca się w oczy widok starej Europy a 
bardziej to co na niej wisi a wiszą zazwyczaj reklamy. Reklama kosztuje w mediach a
osoba bądź firma ma dzięki tego typu wydarzeniom dobrą dodatkową, darmową 
reklamę w mediach które relacjonują uroczystości pod pomnikiem, w telewizji oraz na
stronach Urzędu Miasta.

Z racji miejsca jakie ktoś kiedyś wybrał na upamiętnienie bohaterów warto 
bardziej zadbać i uczcić pamięć tych którzy walczyli o Wolność Waszą i Naszą

Dlatego po dzisiejszym składaniu wiązanek z okazji Święta Wojska Polskiego i 
obejrzeniu zdjęć kiedy delegacją robiliśmy zdjęcie to na tym zdjęciu widać delegację i
budynek z reklamą za to nie widać pomnika pod którym się zebraliśmy celem 
złożenia wiązanek i oddanie hołdu, postanowiłem złożyć tę interpelację.

2.Treść interpelacji:

• Kiedy wreszcie coś zrobimy z budynkiem Europy?

• Kiedy za pomnikiem Nieznanego Żołnierza, zrobimy jakieś nasadzenia żeby 
podczas nie tylko takich skromnych uroczystości ale każdej innej, nie było we 
wszystkich lokalnych mediach oraz w materiałach na stronach miejskich, 
darmowej reklamy w tym przypadku dla developer'a?

• Kiedy zrobimy pomnik który będzie naprawdę pomnikiem upamiętniających 
tych którzy za Nas walczyli i zginęli?

Proponuję zrobić zielone nasadzenia np tuje czy inne drzewa iglaste, które 
zasłoniłyby budynek po Restauracji Europa i proponowałbym dodatkowo zasadzić, w
miejsce gdzie na Boże Narodzenie stawiamy drzewko z ozdobami, duży świerk z 
korzeniami, którego nie musielibyśmy kupować a tym samym ścinać co roku piękne 
żywe drzewko z lasu  bo byłoby, żywe na długie lata.



Poniżej zdjęcia z dzisiejszego Święta Wojska Polskiego, pokazujące jak to wszystko 
wygląda.

I to samo zdjęcie w szerszej perspektywie.



Wiem, że wszelkie prace w tym miejscu są i zależą od decyzji Konserwatora
Zabytków,  więc  wystosujmy  pisma  i  zróbmy  to  miejsce  jakim  skwer  i  Pomnik
Nieznanego Żołnierza, miejscem godnym dla tych bohaterów, którzy za Nas oddali
własne życie.
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